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Protokoll från handikapprådets möte den 6 december 2010 
 

 

Ledamöter Ove Martinsson, vice ordförande AAF, HSO 

 Ingrid Edin HRF, HSO 

 Agneta Hagström DHR 

 Ebba Lundgren FEB, HSO 

   

Förhinder Kerstin Järneberg, ordförande NHR, HSO 

 Blazena Westerlund FA, HSO 

   

Uteblev Vivi-Anne Emanuelsson SRF 

   

Tjänstemän Per-Ove Mattsson avdelningschef 

 Marie Ehrenbåge   § 6 kulturssamordnare 

 Pia Sundqvist nämndsekreterare 

 

 

 

 

 

 

 

Justeras:   

 

  Ove Martinsson, vice ordförande 

 

 

 

 

Justeras:   

 

  Ebba Lundgren, ledamot 

 

 

 

 

Sekreterare:  

 

  Pia Sundqvist 

 



SID 2 (3) 

 

 
 

 

 
§ 1 Godkännande av dagordningen, val av justerare, tid för justering 

Dagordningen godkändes. Till justerare utsågs vice ordförande Ove 

Martinsson och Ebba Lundgren. Justering sker tisdag 7 december. 

 
§ 2 Anmälan av protokoll från föregående sammanträde  

Protokollet från rådets sammanträde den 8 november 2010 anmäldes. 

 
§ 3 Sammanträdestider 2011 

Rådet fastställde följande sammanträdestider för 2011. 

 

Måndag 10 januari 

Måndag 7 februari 

Måndag 7 mars 

Måndag 11 april 

Måndag 9 maj 

Tisdag 7 juni 

Måndag 22 augusti 

Måndag 19 september 

Måndag 10 oktober 

Måndag 14 november 

Måndag 5 december 

 

Mötena inleds kl 15.00. Dessförinnan samlas rådet till förmöte kl 14.15 – 

15.00. 

 
§ 4 Aktuellt från nämndsammanträdet den 23 november 2010 

Inget fanns att rapportera. 

 
§ 5 Ärenden till nämndsammanträdet den 16 december 2010 

Ärende nr 2: Anmälan av medborgarförslag om tunnel under Magelungen 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 4: Svar på skrivelser från (s), (mp) och (v) om dialog med 

invånarna 

 Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 6: Förslag till idrottsprofilering i Farsta stadsdelsområde 

Rådet hade inga synpunkter. 



SID 3 (3) 

 

 
 

Ärende nr 7: Utbyggnad av strandpromenad vid Hökarängsbadet - 

genomförandebeslut 

Rådet hade föredragit att få en mer aktuell och tydlig ritning men hade i 

övrigt inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Stadsdelsnämndens handikappråd 2011-2014 

Rådet hade inga synpunkter. 

 

Ärende nr 13: Stadsdelsnämndens pensionärsråd 2011 

Rådet hade inga synpunkter. 

 
§ 6 Information från förvaltningen och avdelningen för vuxna 

Avdelningschef Per-Ove Mattsson besvarade rådets frågor från föregående 

sammanträde:  

 Hittills under året har 373 äldre – efter beslut om bistånd – tackat ja till 

erbjudande om plats vid ett specifikt vård- och omsorgsboende.  

 På fritidsgården Morris i Hökarängen bedrivs sedan några år tillbaka 

fritidsverksamhet för ungdomar med funktionsnedsättning två kvällar i 

veckan samt även vissa söndagar. Ungdomarna har själva varit med och 

utformat verksamheten. 

 

Kultursamordnare Marie Ehrenbåge berättade om Kulturkalendariet, där 

förvaltningen varje månad sammanställer olika slags arrangemang i 

stadsdelsområdet. Kalendariet omfattar numera även annat än renodlade 

kulturaktiviteter. Rådet ställde frågor om tillgängligheten i de lokaler där 

evenemangen genomförs, inte bara när det gäller rullstolsburna utan även 

exempelvis elöverkänsliga och personer med nedsatt syn eller hörsel. Marie 

lovade återkomma med mer information. 

 
§ 7 Övriga frågor  

 Inga övriga frågor förekom 

 
§ 8 Nästa sammanträde 

Rådets nästa sammanträde hålls måndag 10 januari 2011 kl 15.00-16.30, 

med förmöte kl 14.15. 

 
§ 9 Avslutning 

Tjänstgörande vice ordföranden framförde ett varmt tack till Ingrid Edin 

som nu – enligt HSO:s nomineringar till handikappråd för åren 2011-2014 

– lämnar rådet. Även Per-Ove Mattsson tackade Ingrid för de lärdomar och 

insikter hon har förmedlat till förvaltningen under de gångna åren.  

 

Mötet avslutades med att alla önskade varandra god jul och gott nytt år. 

 


